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ПРОТОКОЛ № 05 

 

 

от заседание на КС на КИИП, 

проведено на 21.10.2024 г. 

 

 

Днес, 21.10.2024 г. от 11:00 часа се проведе редовно заседание на КС на КИИП през система 

Cisco Webex, осигуряваща видео-конферентна връзка на всички членове на КС. 

Съставът на КС, избран на ОС на КИИП, проведено на 30 и 31 март 2024 г. е следният: 

Председател: инж. Душко Опърлаков 

Членове:    инж. Борис Камиларов 

инж. Деян Димитров 

инж. Здравка Стоилова 

     инж. Марияна Миранджиева 

     инж. Нейко Нейков 

     инж. Симеон Бояджиев 

Секретар на КС - инж. Маринела Цветкова – експерт в ЦО на КИИП. 

Включиха се всички членове на КС.  

В заседанието, по покана на КС, се включиха инж. Гергов – Председател на УС на КИИП и 

г-жа Витанова – Управител на СК “Прециз“.  

Дневен ред: 

1. Обсъждане изпълнението на бюджета към 30.09.2024 г. на  РК и ЦУ и осъществяване на 

проверки от членове на КС по предварително уточнен график и параметри на проверката.  

     Представяне на структурата на бюджета и изпълнението му от управителя на СК 

„Прециз“. 

2. Разпределение на членовете на КС по РК. 

3. Писмо на инж. Р. Иванов и инж. Г. Кордов относно наказания, гласувани от УС на КИИП 

Гласуване дневния ред: ЗА – 7 

    ПРОТИВ – 0 

    ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – 0 

Решение: КС приема дневния ред. 

По т. 1 от дневния ред 

Членовете на КС са запознати предварително с изпълнението на бюджетите на регионалните 

колегии към 30.09.2024 г.  

Инж. Опърлаков даде думата на г-жа Витанова. 

Г-жа Витанова обясни, че форматът на бланката, с визуализацията на приходите и разходите 

по регионални колегии, е зададен от КИИП. В отчета се сравняват приходите и разходите 

до 30.09.2024 г. на регионалните колегии с приетите от ОС на Камарата годишни бюджети. 
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След 30 септември, регионалните колегии, с решение на регионалното ръководство, имат 

възможност да актуализират бюджета си като прехвърлят суми от едно перо в друго без да 

превишават общата заложена сума. 

Г-жа Витанова подробно разясни как се формират „приходите“ и как „разходите“. 

Подготвените отчети за деветмесечието са изпратени на РК. Ако има промени те трябва да 

ги отразят и изпратят в СК „Прециз“. 

От отчетите се вижда, че две регионални колегии, РК Силистра и РК Перник, са планирали 

получаване на субсидия от Централно управление. Става ясно, че РК Силистра и без тази 

субсидия ще успее да се справи, но положението на РК Перник е критично. 

Инж. Опърлаков подчерта, че това още веднъж доказва несъвършенството в 

разпределението на приходите на КИИП. 

Изпратена е и справка на „банковите наличности“ към 30.09.2024 г. Всички регионални 

колегии имат по една банкова сметка с изключение на РК София-град, РК Пазарджик и РК 

Русе, които имат и депозитни сметки.  

Г-жа Витанова разясни какво представляват „вътрешни разчети“. Те се осъществяват в две 

основни направления: 

- Регионалните колегии трябва да превеждат в ЦУ трансфери от членския внос по 

предварително приети от ОС на КИИП проценти.  

- Регионалните колегии трябва да превеждат в ЦУ осигуровки и данък общ доход. 

Г-жа Витанова помоли членовете на КС, при проверките, да обърнат внимание на РК, че и 

двете плащания трябва да се осъществяват регулярно всеки месец. 

Относно бюджетите на НПС, тя обясни, че в годишен аспект, те се отчитат отделно. Но при 

организирането на мероприятия да им се оказва съдействие като в организацията да се 

включва представител от администрацията на ЦУ. 

Инж. Опърлаков благодари на инж. Гергов и г-жа Витанова и те напуснаха заседанието. 

На всички членове на КС предварително е изпратен примерен протокол за отчитане на 

проверките. 

Инж. Опърлаков предложи да се гласува този образец. 

Гласуване дневния ред: ЗА – 7 

    ПРОТИВ – 0 

    ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – 0 

Решение: КС приема предложения образец на протокол. 

По т. 2 от дневния ред. 

След проведено обсъждане членовете на КС единодушно приеха следното разпределение за 

посещение по РК: 
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Член на КС Посещение в РК 

Инж. Душко Опърлаков 

Бургас 

Ямбол 

Сливен 

Варна 

Добрич 

инж. Борис Камиларов 

Плевен 

Габрово 

Велико Търново 

Ловеч 

инж. Симеон Бояджиев 

Видин 

Монтана 

Враца 

инж. Деян Димитров 

Русе 

Разград 

Силистра 

Търговище 

Шумен 

инж. Нейко Нейков 

Пловдив 

Хасково 

Кърджали 

Смолян 

Стара Загора 

инж. Марияна Миранджиева 

Благоевград 

Кюстендил 

Перник 

Пазарджик 

инж. Здравка Стоилова 

София-град 

София-област 

Централно управление 

 

Инж. Опърлаков обяви, че проверките ще се осъществят през м. ноември, съгласно издадена 

заповед от Председателя на УС на КИИП.  

По т. 3 от дневния ред. 

Инж. Опърлаков поясни, че писмото на инж. Р. Иванов и инж. Г. Кордов се приема за 

информация. В него се твърди, че не е спазен чл. 35, ал. 2 и ал. 3 от ЗКАИИП при гласуване 

от УС на наказания.  
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В началото на заседанието инж. Гергов обясни, че съгласно чл. 35, ал. 2 от ЗКАИИП, всички 

членове на УС, които са гласували против предложените от КДП наказания, писмено са 

представили своите мотиви, които се съхраняват на хартиен носител заедно с протокола с 

гласуваното решение. За да се спази чл. 35, ал. 3 от ЗКАИИП на електронната страница на 

КИИП е публикуван в разширен вид протокола на УС с добавените особени мнения със 

заличени три имена и подписи, съгласно изискванията на Закона за защита на личните 

данни. 

Наложените дисциплинарни наказания са добавени към личните дела на членовете на КИИП 

(хартиен вариант). 

След приключване на дискусията, в която се включиха всички членове на КС, инж. 

Опърлаков се изказа, че от страна на ЦУ са изпълнени изискванията на ЗКАИИП. 

Инж. Опърлаков заяви, че от името на КС ще повдигне пред УС въпроса относно сроковете 

за реализиране на новия регистър. 

Поради изчерпване на дневния ред инж. Опърлаков закри заседанието в 13:05 ч. 

 

 

 

 

Председател на КС:     /п/        Протоколирал:  /п/   

инж. Д. Опърлаков     инж. М. Цветкова 


